

## اعتماد البيانات المالية المدققة للسنة المنتهية في 31 مارس 2019 ومقترح توزيع أرباح نقدية

اعتمد مجلس ادارة الأنوار القابضة ش م ع ع البيانات المالية المدققة للشركة للسنة المالية المنتهيه في 31 مارس 2019 في اجتماعه الذي عقد في 8 مايو 2019م وسيتم رفع التوصية بالاعتماد من االمساهمين في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المقبل المزمع عقده في 30 مايو 2019

ويسلط المجلس الضوء على البيانات المالية للشركة كما يلي :-

- 1) بلغت الأرباح المُجمّعة 611,291 ريال عُماني للسنة المنتهية في 31 مارس 2019، مقارنة مع 4,478,938 ريال عُماني (المعدل) للسنة السابقة. وانخفضت ربحية السنة المنتهية في 31 مارس 2019 وذلك أساسًا نتيجة عدم إبرام أي معاملة رئيسية في محفظة استثمار اتنا، وانخفاض الأرباح في بعض شركاتنا الزميلة وكذلك الأثر السلبي لجميع استثمار اتنا المرتبطة بالأسعار السائدة في سوق مسقط للأوراق المالية.
- 2) بلغت حقوق ملكية مُساهمينا 34 مليون ريال عُماني في 31 مارس 2019، وكانت لدينا نسبة دين/حقوق ملكية جيدة قدر ها 20.57: 1.
  - 3) بلغ عائد السهم الواحد 3 بيسات للسنة المنتهية في 31 مارس 2019، مقابل 22 بيسة (المعدل) في السنة السابقة.
  - 4) بلغ صافي الأصول للسهم الواحد 173 بيسة كما في 31 مارس 2019، مقابل 183 بيسة (المعدل) للسنة السابقة.

يوصي مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين بنسبة 10% بمعدل 10 بيسات لكل سهم ، تخضع توزيعات الأرباح لموافقة مساهمي الشركة في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المقبل.

سيتم تحميل القوائم المالية المدققة بالإضافة إلى تقرير مجلس الإدارة وتقرير نقاش الادارة وتحليلاتها وتقرير تنظيم وإدارة الشركة في الموقع الإلكتروني لسوق مسقط للأوراق المالية خلال الفترة القانونية وقبل أسبوعين من اجتماع الجمعية. كما سيتم أرسال القوائم المالية والتقارير الأخرى إلى مساهمي الشركة للموافقة عليها في اجتماع الجمعية العامة العادية السنوية المقبل

مع تحيات،

الرئيس التنفيذي



Board approving Consolidated Audited Financial Statements for the year ended 31st March 2019 and recommendation for cash dividend

In the board meeting held on 8<sup>th</sup> May 2019 the Board of Directors of Al Anwar Holdings SAOG approved the consolidated audited Financial Statements for the year ended 31<sup>st</sup> March 2019 and recommended the same for approval to the Shareholders at the upcoming Annual General Meeting on 30<sup>th</sup> May 2019.

Highlights of Financial Statements for the group are as follows:

- 1) The consolidated profit for the year ended 31st March 2019 was OMR 611,291 compared to OMR 4,478938 (restated) for the previous year. The profitability for the year ended 31 March 2019 was lower mainly due to absence of any major transaction in our investment portfolio, reduction of profits in some of our Associates, and the negative impact of all our marked to market investments in MSM.
- 2) Our shareholders equity at 31<sup>st</sup> March 2019 was OMR 34 million and our Debt/ Equity ratio was a healthy 0.57:1.
- 3) The Earning per Share was 3 baizas for the year ended 31 March 2019 as against 22 baizas (restated) in the previous year.
- 4) Net assets per share as at 31<sup>st</sup> March 2019 was 173 baizas per share as against 183 baizas (restated) for the previous year.

The Board recommended cash dividend of 10% which is 10 Baisa per share, to be approved by the Shareholders at the upcoming Annual General Meeting.

The audited Financial Statements along with the Chairman's Report, Management Discussion Report and Corporate Governance Report will be uploaded in Muscat Securities Market within the statutory period of two weeks before the AGM.

The audited Financial Statements and other reports will be sent to Shareholders for approval at the upcoming AGM

Regards,

Khalid Ansari

Chief Executive Officer